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Agenda JAV Centrale Organisatie Voetbal Scheidsrechters op 1 juni 2024
Locatie: Postiljon Strandhotel Amersfoort, Putten

Agenda

1) Opening door de voorzitter.
2) Herdenking overleden leden.
3) Notulen JAV, 3 juni 2023.
4) Jaarverslag van de secretaris.
5) Verslagen diverse commissies.

a) Commissie spelregels
b) Commissie media

6) Bestuursverantwoording.
7) Overleg met KNVB Scheidsrechterszaken AV.
8) Financieel jaarverslag.
9) Rapportage kascontrole.

10) Begroting 2024-2025.
11) Voorstel voor contributie afdracht.
12) Pauze.
13) Presentatie stichting Maduro - geweld op de velden
14) Rapport commissie Blauwdruk - discussie.
15) Bestuursverkiezingen.

a) Voorzitter Johan Suurd is aftredend en niet herkiesbaar
b) Secretaris Arthur Smits treedt tussentijds af en is niet herkiesbaar.
c) Penningmeester Dirk Koning treedt tussentijds af en is niet herkiesbaar

16) Evenementen
17) Rondvraag
18) Sluiting

Met vriendelijke groet,
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Arthur Smits
Secretaris COVS Nederland

Geachte genodigden. Hierbij ontvangt u de agenda en de bijbehorende stukken voor de
komende JAV. U treft hier nog niet het rapport van de kascontrolecommissie aan. De controle
is wegens tijdgebrek vanuit de commissie helaas verlaat. U ontvangt deze zodra de
commissie de boeken gecontroleerd heeft.

Mocht u zich afgevraagd hebben waar de stukken bleven. Dan heeft u gelijk. Deze zijn laat.
Dit te laat zijn is het gevolg van drukke werkzaamheden van de secretaris, wat een te grote
invloed heeft op de werkzaamheden binnen de COVS. Hoewel ik dit helemaal niet wil, moet ik
vaststellen dat ik te veel te weinig tijd heb om deze functie, die ik in eerste instantie interim
zou vervullen, helaas niet kan continueren. Aanblijven is niet in het belang van mijn
gezondheid en ook niet in het belang van COVS Nederland en de leden van de
lidverenigingen. Het kan niet zo zijn dat een secretaris onvoldoende grip heeft op de
bestuurlijke gang van zaken omdat de tijd simpelweg ontbreekt.

Zoals u in een recente mailing al vernomen heeft ziet ook de penningmeester zich om hem
moverende reden genoodzaakt om zijn interim-penningmeesterschap neer te leggen, en in
een eerder stadium heeft ook de voorzitter gemeld op de aanstaande JAV af te treden.

Vorig jaar hebben wij de oproep gedaan naar de JAV om versterking te krijgen in het bestuur.
Helaas moeten wij concluderen dat dit niet het gewenste resultaat heeft gehad ondanks een
veelbelovende start.

Ik had u namens het bestuur een meer optimistisch begin van de JAV gegund. Wij moeten
echter de werkelijkheid onder ogen zien en u deze ook mededelen.

Ondanks deze woorden wens ik u namens het bestuur toch een vruchtbare vergadering toe.

Namens het bestuur

Arthur Smits
Secretaris COVS Nederland.


